
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
   
Dagsorden og referat for bestyrelsesmøde i 
LandsbyFællesskabet 29. januar 2025 

 
Deltagere: Helene Simoni Thorup (fmd.), Jørgen Schytter, Arne 
Hallingdal, Martin Ingemann Kristiansen, Louise Carstensen 
Gjelstrup, Steen Frøslev, Maja Døvling Kaspersen Fedder, Mia 
Berle (referent, Skanderborg Kommune) 

Til mødets dagsordenspunkt om drøftelsen af 
puljesammenlægning deltager også Forum for Landsbypuljen: 
Ann Jette Riis, Arne Hallingdal, Johannes Flensted-Jensen, Orla 
Jegstrup, Steen Frøslev, Søren Erik Pedersen og Hanne Toksvig. 

Afbud: 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

2. Drøftelse og beslutning 

a. Puljesammenlægning v. Skanderborg Kommune. 
Landsbypuljen skal sammenlægges med 
Fællesskabspuljen – og herunder skal formål og 
retningslinjer sammenskrives. 

i. Et skitse-udkast til nogle af principper for 
den nye pulje eftersendes. 

Alle medlemmer af bestyrelsen og Forum 
for Landsbypuljen deltog i drøftelsen. 

Der var mange gode bemærkninger, som 
administrationen vil tage med tilbage til 
det videre arbejde. 

b. Planlægning af generalforsamling 12. marts 2025. 
Helene, Jørgen og Maja er på valg og Louise 
udtræder. 

Helene sender invitationer ud og laver 
årsberetningen. LF skal godkende regnskabet før 
generalforsamlingen. 

Dato 
15. januar 2025 

Sagsnr.: 00.01.00-A08-4-24 
 

Din reference 
Mia Berle 

Tlf: +4587947829 
Mobil: 20478175 
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Udvikling, Kultur og Erhverv 

Strategisk Udvikling 
Skanderborg Fælled 1 

8660 Skanderborg 
 

www.skanderborg.dk 

LF opfordrer interesserede i at deltage og stille op til valg til bestyrelsen for 
Landsbyfællesskabet. 

Drøftelse om, hvor god kontakt, dialog og involvering mellem kommunen og 
Landsbyfællesskabet er. Skal de gode eksempler synliggøres? 

 

3. Opfølgninger på ad hoc / indkomne sager 
a. Opfølgning på VE-projekter 

Der var en intern drøftelse. 
 

b. Opfølgning på trafikprojekt 
Projektet er i proces. LF mener, det dog er en langsommelig proces. LF ser frem 
til at få et budget for ”De syv Dale”, så projektet kan komme videre. 
 

c. Årets Landsby 
Der er event 2. marts. Helene deltager, Landsbyfællesskabet er også velkomne 
til at deltage. 
 

d. Topmøde 2025 
Jørgen vil sige nogle ord på Topmødet på vegne af bestyrelsen for 
Landsbyfællesskabets i forbindelse med velkomsten/introduktionen til 
Topmøde 2025. 

 
4. Kommunikation af beslutninger til baglandet 

Helene sender link ud til den nye hjemmeside for Landsbyfællesskabet sammen med 
dette referat. 
 

5. Nyt fra arbejdsgrupperne 
a. Status på hjemmeside. 

Helene og Arne har fokus på at gøre hjemmesiden klar til offentliggørelse. 

b. Øvrige tilbagemeldinger fra grønt panel, andre arbejdsgrupper? 

Orientering fra seneste proces med uddeling af midler fra Landsbypuljen. 

Landsbyfællesskabets bestyrelse er inviteret til et uformelt kaffemøde, hvor 
kommunen vil informere om den lokale grønne trepart. Helene og Steen vil 
være med og opfordrer til, at flere fra Landsbyfællesskabets bestyrelse deltager. 
Der er ikke fastlagt en dato endnu. 

 
 

6. Orientering fra Skanderborg Kommune. 
Intet nyt fra administrationen. Der er orienteret gennem de øvrige punkter vedr. 
kommunale projekter på dagsordenen. 

 
7. Evt. 

 
8. Punkter til næste møder 

 
Næste møde er generalforsamling. På generalforsamlingen aftales dato for den 
stiftende generalforsamling. 
 

9. Godkendelse af referat. 

Godkendt. 
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